
 

 

BRM.0012.1.10.2023    

Protokół nr 39/2023 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 18 września 2023 r.  

w Urzędzie Miasta Inowrocławia, al. Ratuszowa 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 12.00 – 12.20 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Waldemar Wąśniewski   - Przewodniczący Komisji 

2. Elżbieta Jardanowska  - Zastępca Przewodniczącego Komisji 

3. Jan Gaj    - Członek Komisji 

4. Lidia Stolarska   - Członek Komisji 

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas posiedzenia stanowi załącznik 

nr 1 do protokołu.  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyła: 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył  pan Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji, 

który po sprawdzeniu obecności stwierdził, że w obradach Komisji uczestniczy 

4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Propozycji zmian do porządku nie było, przystąpiono do jego realizacji.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu 38/2023 z posiedzenia Komisji. 

4. Informacja na temat stanu zaległości z tytułu podatku od nieruchomości za rok 

2022 r. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 38/2023 z posiedzenia Komisji. 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 38/2023 z posiedzenia Komisji? 

 

głosowanie:   za – 4 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Ad 4. Informacja na temat stanu zaległości z tytułu podatku od nieruchomości za 

rok 2022 r. 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła informację na temat stanu zaległości z tytułu podatku od nieruchomości za 

rok 2022 r. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Pytania i dyskusja:  

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Jakie są szanse, aby odzyskać należności od tych dużych podmiotów? Z tego co widzę 

to 3 podmioty są w stanie upadłości.   

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

W stanie upadłości jest Huta „Irena”. Jest tam nowy właściciel i bieżące podatki 

wpływają regularnie. Syndyk przekazał nam częściową kwotę, a na pozostałą to 

czekamy na wykaz podziału czy coś jeszcze otrzymamy. Dostaliśmy ponad 800 tysięcy 

złotych z zaległości na 1,5 miliona złotych z tej pierwszej. My mamy wszystkie 

zaległości zabezpieczone hipoteką. Jeżeli znajdzie się właściciel to my jesteśmy wpisani 

do podziału. Nie zawsze my z podziału otrzymujemy wszystkie zaległości. Jeżeli 

otrzymamy wiadomość od syndyka, że wszystko my już otrzymaliśmy to już wtedy 

będą nieosiągalne zaległości. Wtedy już tego nie odzyskamy. Wszystko robimy, co 

prawem jest dozwolone. 

 

Jan Gaj - Członek Komisji: 

Mieszkańcy spłacają podatek od nieruchomości? 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Jeżeli chodzi o osoby fizyczne to nie ma problemu. Są wysyłane upomnienia, tytuły 

egzekucyjne. Jeżeli już wkracza Komornik i jest z czego prowadzić egzekucję, to do nas 

to wpływa. Jeżeli nie, to dostajemy informację o bezskutecznej egzekucji.  

 

Jan Gaj - Członek Komisji: 

Te koszty egzekucje pokrywa mieszkaniec?  

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Jeżeli jest ktoś wypłacalny, to pokrywa mieszkaniec. Jeżeli jest bezskuteczna egzekucja 

to pokrywa Miasto.   

 

Lidia Stolarska - Członek Komisji: 

A te 3 podmioty, które zalegają tak dużą kwotę, to jakie to podmioty?  

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Z pamięci to nie powiem, ale na pewno jest to też Huta. Ponieważ Huta podzieliła się na 

Huta „Holding” i Huta „Irena” . My te zaległości otrzymaliśmy z tej pierwszej.   
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Elżbieta Jardanowska - Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Materiał jest bardzo dobrze zrobiony. Budujące jest to, że ten wskaźnik windykacyjny 

jest na dobrym poziomie. Stany na dzień sprawozdania zmniejszają się. Wiem, ze 

sytuacja nie jest łatwa, ale pozytywne informacje można zobaczyć w tym sprawozdaniu. 

Można pogratulować działań.  

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Jeżeli chodzi o te podmioty, to nie mamy za dużych możliwości. Mieliśmy już z jednym 

podmiotem wypracowany sposób spłaty, a ten podmiot ogłosił upadłość. Są to 

pieniądze do odzyskania, ale to się rozciągnie w czasie.          

   

Innych pytań nie było. 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Nie było. 

 

Ad 6. Sprawy bieżące. 

 

Członkowie Komisji ustalili, że kontrola w Bibliotece Miejskiej w Inowrocławiu 

odbędzie się 9 października o godzinie 9.00.  

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji.  

 

 

Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej 

 

 /-/ Waldemar Wąśniewski 

 

 

 
Protokółowała:  

/-/ Agnieszka Bardzińska 


